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Ανάρτηση στην ιστοσελίδα της Ε.Σ.Κ.Α. 

αποφάσεων των Διοικητικών της  Συμβουλίων 

 

Διοικητικό Συμβούλιο 21/19-05-2022 

 

Αποφάσεις 

 

 

             

Θ Ε Μ Α  1ο: Επικύρωση Πρακτικού Δ.Σ. υπ΄αριθμ.20/04-05-2022 

 

Επικυρώνεται ως έχει το υπ΄αριθμ.  20/04-05-2022  πρακτικό του Δ.Σ. 

 

Θ Ε Μ Α  2ο: Αλληλογραφία 

  

  

 Διαβάζεται η αλληλογραφία και ενημερώνεται το Δ.Σ. 

 

α. Lay Up: Έγγραφο σχετικό με αίτημα άδειας για την διεξαγωγή ζωντανών    

    μεταδόσεων αγώνων των πρωταθλημάτων Α΄ΕΣΚΑ Γυναικών και Α΄ΕΣΚΑ  

    Ανδρών, της επόμενης αγωνιστικής περιόδου 2022-2023. 

    Το Δ.Σ. αποφάσισε να απευθύνει πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος για 

    για διαδικτυακή μετάδοση και κάλυψη των διοργανώσεων μας για την 

    αγωνιστική περίοδο 2022-2023.   

β.telesport.gr: Έγγραφο σχετικό με αίτημα άδειας για την τηλεοπτική κάλυψη (live  

   streaming)  της τελικής φάσης (Final 4) του Κυπέλλου ΕΣΚΑ Ανδρών της  

   αγωνιστικής περιόδου 2021-2022. 

   Το Δ.Σ αποφάσισε να μην κάνει δεκτό το αίτημα της διαδικτυακής μετάδοσης του  

    Final Four του Κυπέλλου Ανδρών, σύντομα όμως θα απευθύνουμε πρόσκληση  

    εκδήλωσης ενδιαφέροντος για διαδικτυακή μετάδοση και κάλυψη των  

    διοργανώσεων μας για την αγωνιστική περίοδο 2022-2023. 

…………………………………………………………………………………….. 

δ. Lay Up: Έγγραφο σχετικό με αίτημα άδειας για την τηλεοπτική κάλυψη (live  

   streaming)  της τελικής φάσης (Final 4) του Κυπέλλου ΕΣΚΑ Ανδρών της  

    αγωνιστικής περιόδου 2021-2022. 

   Το Δ.Σ. αποφάσισε να κάνει δεκτό το αίτημα του Lay για την μετάδοση του 

   του Final Four Κυπέλλου Ανδρών που θα πραγματοποιηθεί στις 28 & 29/05/2022     

   στο Κλειστό Γυμναστήριο Ζωφριάς, συνεχίζοντας την μεταξύ μας συνεργασία και  

   ευελπιστώντας να έχει παρόμοια απήχηση με τις προηγούμενες live μεταδόσεις των  

   διοργανώσεων μας από το κανάλι τους. 

………………………………………………………………………………………….. 

ιγ.ΑΕΣ ΕΝΩΣΗ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ: Έγγραφο σχετικό με γνωστοποίηση μη συμμετοχής 

     της ομάδας στο Πρωτάθλημα της Α΄ Γυναικών της αγωνιστικής περιόδου 2022- 

     2023. 

     Το Δ.Σ. αποφάσισε οι ομάδες της Α΄κατηγορίας Γυναικών για την επόμενη  

     αγωνιστική περίοδο να είναι δεκατέσσερις (14) συμπεριλαμβανομένης και της  

     ομάδας  του ΜΕΛΑΣ ΑΓΙΟΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ μετά την αποχώρηση της ΑΕΣ 

     ΕΝΩΣΗ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ.  
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Θ Ε Μ Α  3ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών-Γυναικών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα Θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών- Γυναικών. 

 

 

Θ Ε Μ Α   4ο: Συζήτηση για τις προκηρύξεις της νέας αγωνιστικής περιόδου  

       2022-2023. 

 

Κατόπιν διαλογικής συζήτησης, το Δ.Σ αποφάσισε τα παρακάτω: 

- Να εγκριθούν ομόφωνα οι εισηγήσεις της Επιτροπής Πρωταθλημάτων 

Αγοριών αναφορικά με τις Προκηρύξεις Πρωταθλημάτων Παίδων- Εφήβων 

αγωνιστικής περιόδου 2022-2023, όπως παρουσιάστηκαν από τον Επικεφαλής 

της Επιτροπής κ. Γεράσιμο Ζαβιτσάνο. 

- Να εγκριθούν ομόφωνα οι εισηγήσεις της Επιτροπής Πρωταθλημάτων 

Κοριτσιών αναφορικά με τις Προκηρύξεις Πρωταθλημάτων Κορασίδων- 

Νεανίδων αγωνιστικής περιόδου 2022-2023, όπως παρουσιάστηκαν από τον 

Επικεφαλής της Επιτροπής κ. Βασίλη Κωνσταντακόπουλο. 

- Να εγκριθούν οι εισηγήσεις της Επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών- 

Γυναικών αναφορικά με τις Προκηρύξεις Πρωταθλημάτων Ανδρών- 

Γυναικών αγωνιστικής περιόδου 2022-2023, όπως παρουσιάστηκαν από τον 

Επικεφαλής της Επιτροπής κ. Νίκο Βαρελά. 

Επιπροσθέτως σχετικά με το Πρωτάθλημα Α’ Κατηγορίας Ανδρών, το 

Διοικητικό Συμβούλιο αποφάσισε να διεξαχθεί το πρωτάθλημα με την 

συμμετοχή δεκαοχτώ (18) ομάδων. 

Σχετικά με το Πρωτάθλημα Α’ Κατηγορίας Γυναικών, αποφασίστηκε να 

διεξαχθεί το πρωτάθλημα με την συμμετοχή δεκατεσσάρων (14) ομάδων. 

 

 

 

Θ Ε Μ Α  5ο : Αποφάσεις – Ανακοινώσεις 

 

Α.ΕΓΚΡΙΣΗ ΑΔΕΙΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΙΚΟΥ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ Ε.Σ.Κ.Α. ΕΤΟΥΣ 2022 

 

 Εγκρίνονται ομόφωνα οι άδειες προσωπικού της Ε.Σ.Κ.Α κατόπιν εισήγησης 

του Γενικού Γραμματέα της Ένωσης κύριου Άγγελου Τάσκου. 

 

 

Β.ΧΟΡΗΓΙΑ ΑΠΟ ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΡΟΥΧΩΝ BillyBro 

 

 

 Έπειτα από συνάντηση που πραγματοποιήθηκε στα γραφεία της Ένωσης 

μεταξύ των μελών της Επιτροπής Marketing κ. Παρασκευής Βάσσου (Επικεφαλής), 

του κ. Φώτη Τσώνη και των μελών του Δ.Σ της Ένωσης κ. Κατερίνας Θειακού- 

Σπίνου και κ.Ν.Βαρελά με εκπροσώπους της αθλητικής εταιρίας BillyBro σχετικά με 

πρόταση χορηγίας-συνεργασίας, και έπειτα από την κοινοποίηση από πλευράς τους 

της οικονομικής πρότασης και του πακέτου παροχών που απέστειλαν, τα οποία 
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μελετήθηκαν ενδελεχώς από την Επιτροπή Marketing και το Διοικητικό Συμβούλιο 

της Ένωσής μας, αποφασίστηκαν τα παρακάτω: 

 

Η οικονομική πρόταση της εταιρίας λαμβάνει της πλήρης αποδοχής της ‘Ένωσης, 

καθώς και ο τρόπος καταβολής της στις αναφερθείσες χρονικές περιόδους. 

 

Αναλυτικά η οικονομική προσφορά: 

 

Αγωνιστική σεζόν 2022-2023: 1.500 (χίλια πεντακόσια ευρώ) 

Αγωνιστική σεζόν 2023-2024: 1.500 (χίλια πεντακόσια ευρώ) 

Τρόπος καταβολής ανά αγωνιστική σεζόν: 

Σεπτέμβριος: 500 ευρώ 

Δεκέμβριος: 500 ευρώ 

Μάρτιος: 200 ευρώ 

Ιούνιος: 300 ευρώ 

 

 

Η Ένωσή παρέθεσε επίσης τις εξής προτάσεις σε αντιστοιχία της οικονομικής 

τους προσφοράς: 

 Logo με link στο επίσημο site της Ε.Σ.Κ.Α., το οποίο θα οδηγεί απευθείας 

στην ιστοσελίδα ή και το e-shop σας. 

 Logo στα επίσημα κοινωνικά δίκτυα της Ε.Σ.Κ.Α. (Facebook) 

 Banner με το λογότυπο της εταιρίας σας στις διαδικτυακές μεταδόσεις των 

εκδηλώσεων της Ε.Σ.Κ.Α. 

 Banner και προωθητικές ενέργειες στις εκδηλώσεις της Ε.Σ.Κ.Α. 

 

Αναφορικά με την πρόταση της εταιρείας για ονοματοδοσία του πρωταθλήματος Α’ 

κατηγορίας Ανδρών και κατόπιν εκ νέου επικοινωνίας με την Επικεφαλής της 

Επιτροπής  Marketing κυρίας Παρασκευής Βάσσου, υπήρξε αντιπρόταση για 

ονοματοδοσία των πρωταθλημάτων Β’ και Γ’ κατηγορίας Ανδρών, αναφέροντας 

επίσης ότι η Ένωση διατηρεί το δικαίωμα να υπάρχει και άλλος χορηγός για τα εν 

λόγω πρωταθλήματα, με ό,τι αυτό συνεπάγεται, γεγονός που είχε  συμφωνηθεί 

προφορικά με την κυρία Βάσσου. 

 

 

Προς το τέλος της συνεδρίασης, συζητήθηκαν τα παρακάτω θέματα εκτός της 

ημερήσιας διάταξης: 

 

Δικαιολόγηση χρημάτων του υπαλληλικού προσωπικού στις διοργανώσεις Final 

Four Ε.Σ.Κ.Α 

 

 Τέθηκε το θέμα καταβολής χρηματικού ποσού στους υπαλλήλους της Ένωσης 

που υποβοηθούν πέραν του ωραρίου τους στις διοργανώσεις της Ε.Σ.Κ.Α. 

Ο κ. Γλύκας (αναπληρωματικό μέλος) πρότεινε να υπάρξει γενική απόφαση 

καταβολής ποσού για τα οδοιπορικά των υπαλλήλων για κάθε διοργάνωση στην 

οποία παρευρίσκονται βοηθητικά (ακόμα και σε αγώνα). 

Η παραπάνω πρόταση εγκρίθηκε ομόφωνα από το Διοικητικό Συμβούλιο. 
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Συνδιοργάνωση Τουρνουά Παγκορασίδων & Μίνι Κοριτσιών Ε.Σ.Κ.Α- 

Ε.Σ.Κ.Α.Ν.Α 

 

 Ο κ. Βαρελάς ενημέρωσε τα υπόλοιπα μέλη του Δ.Σ σχετικά με την 

συνάντηση που πραγματοποιήθηκε μέσω zoom μεταξύ Ομοσπονδίας και Ενώσεων 

για τα Αναπτυξιακά Τουρνουά Κοριτσιών, όπου υπήρξε πρόταση συνδιοργάνωσης 

των Τουρνουά Παγκορασίδων και Μίνι Κοριτσιών μεταξύ της Ένωσης και της 

Ε.Σ.Κ.Α.Ν.Α. 

 Αποφασίστηκε να πραγματοποιηθεί εκ νέου συνάντηση, διότι στην 

προηγούμενη δεν είχε ενημερωθεί η Ομοσπονδία για τον ακριβή αριθμό των ομάδων 

που συμμετέχουν στα εν λόγω Τουρνουά της Ε.Σ.Κ.Α, ο οποίος είναι πολύ 

μεγαλύτερος από εκείνος της Ε.Σ.Κ.Α.Ν.Α και ως εκ τούτου δικαιολογεί την ύπαρξη 

ξεχωριστών διοργανώσεων ανά Ένωση. 

 

 

 Μη ύπαρξης άλλου θέματος προς συζήτηση η συνεδρίαση έλαβε τέλος.- 

 

 


